

The Group's 25 malls install Dementia's Secret Angel APP to support the Caring Communities for Dementia Campaign

集团旗下25个商场装设“友里踪迹”应用程序 支援“友里踪迹社区计划”

Twenty-five malls of the Group have installed the Dementia's Secret Angel APP to help locate people with dementia who have become lost. The app is part of the Caring Communities for Dementia Campaign, a collaboration between the team of Professor Gary Chan from the Department of Computer Science and Engineering at The Hong Kong University of Science and Technology and the Jockey Club Centre for Positive Ageing. Apart from installing the app, Bluetooth detection devices, known as Angel Box, have been installed at the main entrances of 18 of the Group's 25 malls. People with dementia who carry the ibeacon can have their Bluetooth signal detected by the app installed on tablets and mobile phones or Angel Boxes. The location data captured by the app is then shared with caregivers to aid in locating the person, facilitating the quick return of individuals with dementia who have become lost.

The Group is committed to putting customers first. The professional and attentive Customer Care Ambassador teams in the Group's malls have in the past helped reunite a number of lost individuals with dementia with their families. Installing Angel Boxes and the Dementia's Secret Angel APP will allow the Group's malls to provide additional assistance in locating individuals with dementia who have become lost. The Group encourages individuals with dementia to carry the device and hope to foster a caring and friendly community through the collective efforts.



集团旗下25个商场已装设“友里踪迹”应用程序，协助寻找走失的脑退化症病人。该应用程序为香港科技大学计算机科学及工程学系陈双幸教授团队和赛马会耆智园推出的“友里踪迹社区计划”的一部分。除了装设应用程序，集团也已在其中18个商场的主要出入口安装了蓝牙定位装置“天使盒子”。脑退化症人士佩戴“守护踪”装置后，其发出的蓝牙讯号可经已装设“友里踪迹”应用程序的平板电脑、手机或“天使盒子”，将走失者位置发送至照顾者，协助走失的脑退化症人士尽快安全回家。

集团秉持“以客为先”的信念，旗下商场“亲客大使”服务团队长期以来凭借专业和细心留意客人的需要，曾多次成功协助走失的脑退化症人士与家人团聚。集团商场通过安装“天使盒子”以及在常用的平板电脑中加装“友里踪迹”应用程序，进一步为社区扩大了侦测网络，同时鼓励相关人士为脑退化症人士佩戴“守护踪”装置，期望多管齐下，建立关爱友善社区。

20

Wetland Seasons Park wins Green Building Award 2023

Wetland Seasons Park 于“环保建筑大奖2023”荣获殊荣

The Group's property management subsidiary, Hong Yip, has set stringent environmental standards for the properties it manages and put into practice the Group's longstanding belief in sustainability. One of its managed properties, Wetland Seasons Park, won the Grand Award under Existing Buildings Category (Facilities Management) in the Green Building Awards 2023, co-organized by the Hong Kong Green Building Council and the Professional Green Building Council, showing that the excellent performance of the Hong Yip team is highly recognized by the market.

A residential project close to Wetland Park in Tin Shui Wai, Wetland Seasons Park followed stringent regulatory requirements in its planning, design and construction. Wetland Seasons Park features sustainable living, and blends in well with the community and the environment. The team proactively implements multifaceted green policies, including an electronic tendering system, a digital communication platform for residents, and the promotion of food waste collection and green education to foster a sustainable community.

集团旗下物业管理公司康业长期为各物业订立严谨的环保标准，将集团可持续发展的理念付诸实践。旗下管理的Wetland Seasons Park更荣获由香港绿色建筑议会及环保建筑专业议会合办的“环保建筑大奖2023”既有建筑类别（设施管理）大奖，彰显了康业团队的优秀表现备受市场认可。



Wetland Seasons Park毗邻天水围湿地公园，住宅项目的规划设计及建筑施工均需符合严谨的规范。Wetland Seasons Park强调社区与环境共融的可持续生活，团队亦积极落实多元化的环保政策，包括增设无纸化招标及住户电子沟通平台，同时鼓励厨余收集及推广环保教育工作，构建可持续发展的社区。